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Verslag	 OR	basisschool	Brakkenstein	

Datum:		 29	november	2017		

Aanwezig:	 Jolein	Rademakers,	Irna	Hertel,	Mathijs	Gerrits	(tot	21.00	u),	Annemiek	Kruijssen,	Piet	
Peters,	Marieke	Arts,	Anneke	Heerkens,	Simone	Peeters,	Karen	Brom-Otte	(vz),	Judith	
Bos	(verslag)	

Afmelding:		 Rosalinde	van	Ruth,	Tamara	Janssen,	Saskia	Buijs,	Isabel	Smit,	Sabine	Haves	

	

1.	Opening	en	vaststellen	agenda	

Karen	heet	iedereen	welkom.	Vanuit	het	schoolteam	zijn	Anneke	S.	en	Joanneke	aanwezig.	We	
bespreken	eerst	de	zaken	die	hun	aanwezigheid	vragen.			

	

2.	Afscheid	oude	school	en	opening	nieuwe	school	

a)	Voorbereiden	verhuizing	–	mogelijke	rol	OR	

Is	het	handig	om	ouders	in	te	schakelen	om	alvast	dingen	op	te	ruimen,	met	het	oog	op	de	
verhuizing?	Anneke	S.	geeft	aan	dat	nog	niet	helder	is	wat	mee	moet	en	wat	niet,	dat	moet	eerst	
duidelijk	worden.	Je	moet	ook	niet	te	vroeg	inpakken.	Het	is	verder	aan	de	leerkrachten	hoe	en	
wanneer	zij	de	verhuizing	van	de	spullen	in	het	lokaal	voorbereiden	en	of	ze	hulp	van	ouders	
inschakelen.	Anneke	S.	zal	wel	alvast	bij	Martin	peilen	wat	nodig	is	aan	evt.	ouderinzet.	

	

b)	Afscheid	Oude	school	

Het	idee	is	om	een	kleine	tentoonstelling	in	te	richten	van	oude	foto’s,	waar	ook	wijkbewoners	en	
oud-leerlingen	naar	kunnen	komen	kijken.	Het	idee	is	verder	dat	Piet	Muziek	(Pieter	Gijsbers)	een	
lied	maakt,	dat	alle	groepen	leren.	Het	lied	wordt	gezongen	op	de	laatste	dag	op	de	oude	school,	
maandag	15	jan.	Het	afscheid	is	gepland	van	14.15	tot	14.45	uur.	Het	idee	is	om	een	erehaag	te	
maken	waar	de	leerlingen	door	mogen	lopen.	Anneke	S.	wil	proberen	ter	ere	van	de	verhuizing	voor	
iedere	leerling	een	nieuwe	gymtas	aan	te	schaffen;	de	leerlingen	zouden	de	inhoud	van	hun	laatje	
daarin	kunnen	verhuizen.	

	

c)	Voorstel	van	OR	aan	schoolteam:	bezoek	van	de	kinderen	aan	de	nieuwe	school	nu	hij	klaar	is,	
zodat	zij	beter	worden	meegenomen	in	het	proces	van	verhuizing	

Anneke	S.	geeft	aan	dat	de	school	nog	niet	formeel	is	opgeleverd;	er	wordt	nog	in	gewerkt.	Voor	de	
kerst	zal	een	bezoek	niet	lukken,	na	de	kerst	is	de	tijd	te	kort.	Alternatief	idee	is	om	een	filmpje	te	
maken	voor	de	kinderen.	Anneke	S.	zal	dit	opnemen	met	Matthijs;	hij	kan	zorgdragen	voor	film	en	
montage.	
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d)	Meeverhuizen	klimrek	(grote	plein)	

Enkele	ouders	hebben	geadviseerd	om	dit	klimrek	niet	mee	te	verhuizen,	omdat	hier	ongelukken	
mee	zijn	gebeurd.	Dit	is	overigens	in	lijn	met	het	advies	van	de	leerlingenraad.	Anneke	S.	geeft	aan	
dat	het	bewuste	klimrek	niet	mee	zal	gaan,	omdat	het	speelplein	toch	anders	wordt	ingedeeld	dan	
oorspronkelijk	bedacht.	Het	speelhuis	op	het	huidige	kleuterplein	gaat	wel	mee,	maar	zal	op	het	
achterplein	van	de	nieuwe	school	worden	geplaatst.	De	schommels	gaan	vooralsnog	niet	mee.	

	

e)	Opening	Nieuwe	school:	inloop	XL		

Er	wordt	vanuit	de	school	een	inloop	XL	gepland	van	8.15	u.	tot	10.15	u.	zodat	er	voldoende	ruimte	is	
voor	alle	ouders	en	kinderen	om	het	gebouw	te	bekijken.	Vanuit	de	OR	zal	koffie/thee	met	iets	
lekkers	geregeld	worden.	We	gaan	via	de	groepsapp	afspreken	wie	wat	bakt;	Judith	coördineert.	Het	
zou	mooi	zijn	als	er	muziek	is	van	de	harmonie;	Anneke	H.	en	Piet	pakken	dit	op.	Verder	wordt	het	
idee	van	een	wensboom	geopperd	(dit	hebben	we	nog	niet	nader	uitgewerkt!)	In	maart	zal	de	school	
officieel	worden	geopend.		

	

f)	Proces	afspreken:	inventariseren	wensen	voor	cadeau	namens	OR.	Vanuit	schoolteam	én	vanuit	
leerlingenraad.	

De	OR	wil	een	duurzaam	cadeau	geven,	iets	voor	alle	leerlingen.	Hiervoor	is	€	4.444,44	gereserveerd	
(er	is	iets	te	vieren!)	Anneke	S.	zal	de	wensen	inventariseren	onder	schoolteam	en	leerlingenraad.	
Zoals	gezegd	is	er	nog	geen	speeltoestel	voor	de	kleuters,	op	het	voorplein.	Dat	zou	een	suggestie	
kunnen	zijn.	Op	het	achterplein	komt	in	ieder	geval	het	speelhuis,	voetbalgoal,	picknicktafels	en	een	
basketbalnet.	Joanneke	geeft	de	suggestie	mee	om	(gekleurde)	buitenverlichting	aan	te	schaffen.		

Het	streven	is	om	het	cadeau	namens	de	OR	aan	te	bieden	bij	de	officiële	opening	in	maart.	

	

3.	Zaken	van	/	voor	het	schoolteam	

We	hebben	Joanneke	gevraagd	om	aan	te	schuiven,	over	cultuureducatie.		

Vanuit	het	Rijk	wordt	€	10,50	per	kind	beschikbaar	gesteld	voor	cultuur.	Dit	wordt	besteed	aan	
Kunstmenu.	Ieder	schooljaar	wordt	gekeken	wat	de	school	afneemt	van	Kunstmenu:	drama,	dans,	
muziek,	e.d.	Joanneke	houdt	dit	aanbod	in	de	gaten.	Verder	jaagt	ze	aan	dat	er	keuzes	worden	
gemaakt	ten	behoeve	van	Muziekimpuls	(subsidie).	

Joanneke	is	cultuur	coördinator,	cultuurbegeleider	én	cultuurexpert!	Zij	adviseert	de	St.	
Josephscholen	op	cultuureducatie.	Zij	gaat	eerst	met	het	team	bekijken	wat	de	visie	is	op	cultuur.	
Een	extern	adviseur	is	benaderd	(Karin	Kotte)	om	hierbij	te	helpen.	Dan	wordt	gekeken	hoe	cultuur	
wordt	aangeboden;	een	manier	is	het	‘groepsdoorbrekend	werken’	voor	de	midden-	en	bovenbouw,	
waarbij	de	leerlingen	in	gemengde	groepssamenstelling	les	krijgen	van	leerkrachten	met	zekere	
affiniteit	voor	een	bepaalde	discipline	(Pia	drama,	Barbara	muziek,	Joanneke	beeldende	kunst,	enz.)	
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Joanneke	ziet	zelf	graag	wat	meer	verbinding	met	de	Kunstuitleen	in	de	wijk;	een	abonnement	is	
€150,-	voor	een	jaar.	Maar	eerst	staat	de	visie	met	het	team	op	het	program;	ze	informeert	de	
ouders	als	er	meer	over	bekend	is	(nieuwsbrief).		

Het	idee	is	om	volgende	OR-vergadering	een	andere	leerkracht	uit	te	nodigen,	voor	zijn/haar	beeld	
op	(extra)	schoolactiviteiten.	Joanneke	zal	het	stokje	doorgeven	aan	een	collega,	om	aanwezig	te	zijn	
bij	de	OR.	

	

4.	Mededelingen	

a)	OR	als	ideeën	verzamelpunt		

Dit	punt	komt	te	vervallen	omdat	er	vanuit	de	werkgroep	Ouderbetrokkenheid	inmiddels	een	
schoolbrede	digitale	ideeënbus	is	gelanceerd.	

	

b)	Stand	van	zaken	opvang	rondom	nieuwe	schooltijden	

Er	zijn	ouders	die	hebben	aangegeven	in	de	problemen	te	komen	doordat	de	school	een	kwartier	
eerder	uit	zal	zijn.	Esther	is	daarom	met	de	Kion	in	overleg	over	naschoolse	opvang.	Overigens	vinden	
de	meeste	OR-leden	dat	ouders	zelf	verantwoordelijk	zijn	voor	een	oplossing.		

	

c)	Terugkoppeling	Ouderbetrokkenheid	

Karin	wil	graag	het	stuk	visie	ouderbetrokkenheid	gaan	inbrengen	in	de	gezamenlijke	bijeenkomst	
van	de	werkgroepen	ouderbetrokkenheid,	omdat	de	visie	naar	haar	mening	goed	aansluit	op	waar	de	
werkgroepen	nu	mee	bezig	zijn.	

	

d)	Verkeersveiligheid	nieuwe	school	-	en	positie	OR	

In	de	zitting	van	het	beroep	van	de	Vereniging	Veilige	School	Brakkenstein	(VVSB)	is	het	standpunt	
van	de	Vereniging	kracht	bijgezet	door	te	spreken	namens	de	OR	(en	de	MR).	Dit	is	niet	juist.	Het	
moet	helder	zijn	dat	er	geen	banden	zijn	tussen	de	huidige	(nieuwe)	OR	en	het	bestuur	van	de	
Vereniging.	Dit	willen	we	duidelijk	maken	in	een	brief	naar	Esther,	met	een	afschrift	aan	de	VVSB.	Het	
is	niet	nodig	om	de	brief	naar	ouders	te	verspreiden.	Judith	maakt	een	voorzet	van	de	brief.	

Vanuit	de	werkgroep	Verkeersveiligheid,	waar	Irna	vanuit	de	OR	bij	betrokken	is,	wordt	een	brief	
over	de	nieuwe	verkeerssituatie	opgesteld	voor	ouders.	Ook	denkt	deze	werkgroep	na	over	hoe	we	
kinderen	en	ouders	nog	meer	kunnen	voorbereiden	op	de	nieuwe	situatie.	Als	ouders	straks	
misstanden	signaleren,	kunnen	ze	deze	aangeven	bij	de	school	/	Esther	(bijv.	middels	de	digitale	
ideeënbox).	De	OR	zal	in	eerste	instantie	terughoudend	zijn	in	deze	kwestie,	al	zullen	we	wel	de	
nieuwe	situatie	goed	monitoren.	Het	is	anderzijds	goed	om	nu	alvast	na	te	denken	hoe	we	op	een	
positieve	manier	de	verkeersregels	rond	de	nieuwe	school	onder	de	aandacht	kunnen	(blijven)	
brengen.	Als	suggestie	wordt	genoemd	dat	we	een	‘week	van	de	verkeersveiligheid’	kunnen	
organiseren.	
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e)	Terugkoppeling	bijeenkomst	klassenouders	

Op	31	oktober	jl.	is	er	een	bijeenkomst	geweest	voor	klassenouders.	Er	zijn	vragen	gesteld	en	tips	
uitgewisseld.	We	concluderen	dat	de	invulling	van	het	klassenouderschap	grotendeels	afhangt	van	
ruimte	die	wordt	gegeven	door	de	leerkrachten	-	en	de	ruimte	die	je	als	klassenouder	zelf	pakt.		

Het	bestaande	Informatiedocument	voor	klassenouders	is	bijgesteld	en	aangevuld	en	ter	
kennisgeving	ook	verspreid	aan	het	schoolteam.	Verder	is	de	lijst	met	Uitjes	op	de	website	van	de	OR	
aangevuld,	dankzij	enkele	klassenouders	met	meerjarige	ervaring.		

	

5.	Verslag	24	oktober	2017	 	 	 	 	 	 	

Het	punt	over	sponsorbeleid	behouden	we	op	de	actielijst.	Het	verslag	wordt	vastgesteld.		

	

6.	Voortgang	werkgroepen	

a)	Kinderboekenweek	(openstaand	punt	na	vorige	vergadering)	

De	opening	van	de	Kinderboekenweek	is,	net	zoals	vorig	jaar,	spontaan	ontstaan	door	ouders	(op	
initiatief	van	Yvette	H.).	Dit	wordt	niet	bekostigd	uit	het	OR	budget;	er	is	in	de	huidige	begroting	geen	
reservering	gemaakt	voor	de	Kinderboekenweek.	Er	is	wel	een	verzoek	om	een	bedrag	op	te	nemen	
in	de	begroting,	zodat	iedere	groep	een	bij	het	thema	passend	(voorlees)boek	mag	uitkiezen.	De	
inschatting	voor	de	reservering	is	€	250,-.		

	

b)	Luizenkammen	

Karen	gaat	met	Annet	(intern	begeleider)	kijken	of	het	kamprotocol	kan	worden	aangescherpt,	als	
het	gaat	over	het	doorpakken	richting	ouders	als	hun	kind(eren)	telkens	(weer)	last	hebben	van	
luizen	en/of	neten.	Desbetreffende	ouders	zouden	sneller	en	persoonlijk	moeten	worden	
aangesproken.	Een	terugkerend	luizenprobleem	betekent	namelijk	volgens	protocol	wekelijks	
kammen	van	de	hele	klas;	dat	is	voor	leerlingen,	leerkracht	en	kamouders	een	hele	belasting.	Karen	
pleit	verder	voor	het	gebruik	van	mailen	naar	ouders	in	plaats	van	briefjes	meegeven	aan	de	
leerlingen.	

	

c)	Sint	

Alle	voorbereidingen	lopen	zoals	gepland.	Op	6	december	wordt	de	Sint	versiering	weggehaald	en	de	
Kerstversiering	opgehangen.	
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d)	Kerst	

Dit	wordt	gevierd	op	21	december	as.	Zoals	voorgaande	jaren	nemen	de	leerlingen	hapjes	mee	voor	
het	kerstdiner	in	de	groep.	Op	het	plein	zal	een	koortje	zingen	van	kinderen	uit	groep	6,7,8.	In	de	tijd	
dat	de	kinderen	kerstdiner	in	de	klas	hebben,	kunnen	ouders	op	het	plein	samenzijn.	Er	worden	
partytentjes	opgezet	–	fijn	als	er	nog	ouders	willen	komen	helpen,	vanaf	15.00	uur.	Ouders	kunnen	
voor	zichzelf	ook	hapjes	meenemen.	Aan	het	eind	komt	de	harmonie	nog	spelen.	Bij	slecht	weer	
wordt	het	buiten	samenzijn	voor	de	ouders	uiterlijk	die	ochtend	via	de	mail	afgelast.	

	

e)	Schoolreis	

Groep	6	en	7	gaan	weer	naar	Toverland,	het	scheelde	2	euro	per	kind	om	dit	voor	1	januari	te	
boeken.	Piet	heeft	het	draaiboek,	dat	wordt	nog	geactualiseerd	en	gedeeld	naar	de	andere	leden	van	
deze	werkgroep.	Het	gaat	ook	naar	Judith	voor	het	archief.		

	

f)	Thema	avond	

Mathijs	gaat	hiermee	aan	de	slag	voor	maart/april.	

	

6.	Rondvraag	en	afsluiting	

Jolein	geeft	nog	mee	dat	het	goed	zou	zijn	als	Anneke	S.	de	Leerlingenraad	vraagt	of	/wat	de	
kinderen	willen	betreffende	het	afscheid	van	de	oude	school.	Verder	wil	ze	nog	graag	weten	welke	
rol	de	Leerlingenraad	heeft	op	de	eerste	schooldag	in	de	nieuwe	school,	18	januari.		

Judith	geeft	aan	dat	er	een	jaaragenda	komt	met	alle	zaken	die	we	niet	moeten	vergeten.	

	
De	volgende	vergadering	is	donderdag	18	januari	om	20.00	uur.	
Karen	dankt	iedereen	voor	zijn	inbreng	en	sluit	de	vergadering.	
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Actielijst	

nr	 Wat	 Wie	 Wanneer	

1	 Sponsorbeleid:	wat	is	daarover	
geformuleerd?	Welke	overwegingen	
kunnen	we	als	advies	formuleren?	

Isabel/	Judith	 18	jan	

2	 Filmpje	nieuwe	school,	als	voorbereiding	
op	de	verhuizing,	voor	de	leerlingen	

Mathijs	/	Anneke	S.	 --	

3	 Verder	invullen	afscheid	oude	school	15	
jan	

Werkgroep	
(Annemiek,	Tamara,	
Jolein)	

--	

4	 Bakken	voor	inloop	XL	op	18	jan	 Judith	coördineert		 Va.	11	jan	

5	 Muziek/	harmonie	bij	inloop	XL		 Anneke	H	/	
Pietcoördineert		

--	

6	 Wensboom	bij	inloop	XL??	 Nog	niet	afgesproken!	 	

7	 Suggestie	voor	cadeau	namens	OR	
inventariseren	bij	schoolteam	en	
leerlingenraad	

Anneke	S	 18	jan	

	 Voorzet	brief	aan	Esther	over	positie	OR	
t.a.v.	verkeersveiligheid	nieuwe	school	

Judith	 zsm	

8	 Aanscherpen	protocol	luizenkammen	 Karen	 --	

9	 Draaiboek	schoolreisjes	actualiseren,	
delen	naar	andere	werkgroepleden	
(Sabine,	Rosalinde,	Marieke,	Simone)	en	
naar	OR-archief	(Judith)	

Piet	 --	

10	 Jaaragenda	opstellen	 Judith	 --	

	

	

	

	


